

Title (en)

Construction to support swimming pool cover and associated base.

Title (de)

Baukasten für einen Lagerbock einer Schwimmbadabdeck-Anlage sowie einen Sockel.

Title (fr)

Construction pour support de couverture de piscine et socle associé.

Publication

EP 0561200 A2 19930922 (DE)

Application

EP 93103202 A 19930301

Priority

CH 87192 A 19920318

Abstract (en)

The construction kit has an upright base element (B1) for receiving a bearing of a winding shaft, the base element having, at least on its lateral and on its upper end side (18,22), toothing profiles (20) for attaching at least one add-on element (E1) having a corresponding counter-profile (36). This makes it possible to erect bearing blocks of very different requirements using a relatively small number of structural parts. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Baukasten weist ein aufrechtstehendes Basiselement (B1) zur Aufnahme eines Lagers einer Wickelwelle auf, wobei das Basiselement mindestens an seinen seitlichen und an seiner oberen Stirnseite (18,22) Verzahnungsprofile (20) zum Ansetzen mindestens eines Anbauelementes (E1) mit einem entsprechenden Gegenprofil (36) aufweist. Dadurch ist es möglich, mit relativ wenig Bauteilen Lagerböcke sehr unterschiedlicher Anforderungen zu erstellen. <IMAGE>

IPC 1-7

E04H 4/10; E06B 9/174

IPC 8 full level

E04H 4/08 (2006.01); **E06B 9/17** (2006.01); **E06B 9/174** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 4/082 (2013.01); **E06B 9/17023** (2013.01); **E06B 9/174** (2013.01)

Cited by

EP2161403A3; DE202008007039U1; EP2123857A3; EP2161403A2; EP2123857A2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0561200 A2 19930922; EP 0561200 A3 19931208; EP 0561200 B1 19970903; AT E157734 T1 19970915; DE 59307229 D1 19971009

DOCDB simple family (application)

EP 93103202 A 19930301; AT 93103202 T 19930301; DE 59307229 T 19930301